
1 
 

 
Protokół 

z nadzwyczajnej XXXIV sesji Rady Gminy Pępowo 
w dniu 17 grudnia 2021 r. 

 
Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 

rozpoczęła się o godzinie 11.34 i trwała do godziny 12.21. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych, tj. 100% ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – 
Sekretarz Gminy, Kinga Klozińska-Antczak – Skarbnik Gminy, Mariola Żelazna – kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady gminy 
i samorządów mieszkańców oraz Bogusław Grzelczak – informatyk. 
 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030, 
b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021, 
c) utworzenia Klubu Senior+ w  Pępowie, 
d) zmiany uchwały nr XXVIII/214/2009 Rady Gminy Pępowo z dnia 30 listopada 
2009 r. w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
w Pępowie. 

7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie sesji. 

 
 
W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
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 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 6. porządku obrad 
nadzwyczajnej XXXIV sesji Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
- utworzenia Klubu Senior+ w  Pępowie – jako podpunkt c), 
- zmiany uchwały nr XXVIII/214/2009 Rady Gminy Pępowo z dnia 30 listopada 2009 r. 
w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Pępowie – jako 
podpunkt d). 
Wójt wyjaśnił, iż został ogłoszony konkurs na wsparcie działalności klubów seniora, a taki klub 
jest organizowany też w Pępowie. Termin składania wniosków upływa 11 stycznia 2022 r., 
w związku z czym zasadne jest, aby takie uchwały podjąć. Nadmienił, iż uchwała o utworzeniu 
klubu seniora musi stanowić załącznik do wniosku; zmiana statutu GOPS jest natomiast 
następstwem utworzenia klubu seniora – dotyczy ona rozszerzenia zakresu działania Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej o działalność w ramach klubu seniora. 
Radni jednomyślnie (15 głosami „za”) przychylili się do obydwu wniosków wójta, 
w następstwie czego porządek obrad nadzwyczajnej XXXIV sesji Rady Gminy Pępowo został 
zmodyfikowany w zakresie punktu 6, który rozszerzono o dwa dodatkowe podpunkty: c) i d). 
Imienne wykazy głosowań radnych oraz pierwotny porządek obrad stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 
 

W punkcie 6 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2021-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-
Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2021-2030 są zgodne ze zmianami 
w budżecie gminy na 2021 rok, a po dokonaniu zmian wynik budżetu jest deficytowy. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – zauważył, że kwota [dochodów ogółem] wzrasta o 225 tys. zł, 
w tym o 9 tys. zł z subwencji ogólnej i o 211 tys. zł z tytułu dotacji bieżących. Zapytał, czym 
są dotacje bieżące. 
- Skarbnik – wyjaśniła, iż są to zmiany, które będą przyjęte w uchwale budżetowej, 
a w międzyczasie było jeszcze zarządzenie, gdzie przyszło zmniejszenie dotacji od wojewody 
– były to środki do GOPS na jakieś zasiłki. Wyjaśniła, iż WPF koryguje zmiany wprowadzane 
zarządzeniami między sesjami. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIV/255/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2021-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 



3 
 

b) zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Walerian Szafraniak – odnosząc się do działu 801 oświata i wychowanie zapytał, czy 
kwota 177.300,00 zł z przeznaczeniem na „Laboratoria przyszłości” zostaną przeznaczone na 
szkoły. 
- Skarbnik – potwierdziła, iż są to środki dla obydwóch szkół – dla SP w Skoraszewicach jest 
to kwota 60.000,00 zł, a dla SP w Pępowie – 117.300,00 zł, co jest zgodne ze zgłoszonym 
zapotrzebowanie, z wnioskami do programu złożonymi przez szkoły. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, do kiedy jest czas rozliczeniowy na wydanie tych środków 
i czy upływa on z końcem roku. Stwierdził, iż z tego, co mu wiadomo, termin ten został 
przedłużony. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że gdy ostatnio czytała regulamin, było w nim zapisane, że co 
najmniej 60% środków musi zostać wydane do końca roku, a maksymalnie 40% - do końca 
sierpnia przyszłego roku. Dodała, że być może w międzyczasie coś się zmieniło, jednak nie 
posiada takich informacji. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, czy szkoły są przygotowane na wydanie tych środków. 
Zauważył, że zostało kilka dni roboczych. Wyraził powątpiewanie, czy firmy będą w stanie 
dostarczyć te towary w sytuacji, gdy szkoły będą mogły korzystać ze środków dopiero od 
poniedziałku. 
- Wójt – zgodził się ze swoim przedmówcą, że pieniądze pojawiły się w ostatnim momencie, 
pod koniec roku, w związku z czym firmy mogą mieć kłopoty z realizacją zamówień. Wyjaśnił, 
iż wnioski były składane ze świadomością, że trzeba rozejrzeć się na rynku za sprzętem, 
w który mają być wyposażone szkoły. Dodał, że wstępne umowy z konsorcjum „Bambini”, 
które oferuje cały zestaw urządzeń, które mają być zakupione, łącznie z drukarkami 3D zostały 
już zabezpieczone. Podkreślił, iż wnioskował o zwołanie sesji nadzwyczajnej w związku z tym 
właśnie tematem, mając świadomość, że trzeba wydać 60% z tej kwoty do końca roku, 
a pozostałe 40% - w roku przyszłym. Dodał, iż takie właśnie informacje posiada na ten moment. 
Nadmienił, iż niektóre gminy wnioskowały o przedłużenie terminu z uwagi na to, o czym mówił 
radny – jest naprawdę spory kłopot z zakupem urządzeń. Zapewnił, że szkoły mają „zaklepany” 
sprzęt. Poprosił Bogusława Grzelczaka – informatyka SP w Skoraszewicach, o przybliżenie 
radnym tematu. 
- Bogusław Grzelczak – potwierdził słowa wójta. Dodał, iż w momencie ogłoszenia 
ustawodawca zapisał na rządowych stronach, że pieniądze należy wydać, ewentualnie zapisać 
w umowie, że sprzęt, który nie będzie dostępny w grudniu, zostanie dostarczony w późniejszym 
terminie. Nadmienił, iż Skoraszewice podpisały umowę z firmą „Bambini”, która jeszcze 
w grudniu dostarczy wszystko to, co ma na stanie, a resztę – w późniejszym terminie. 
- Wójt – dodał, że pępowska szkoła również ma zabezpieczony sprzęt i po przekazaniu środków 
wszystko zostanie załatwione od strony formalnej. 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do działu 900 gospodarka komunalna i ochrona 
środowiska, rozdział 90015, poprosił o wyjaśnienie, z czego wynika zwiększenie kwoty na 
zakup usług pozostałych 9.000,00 tys. zł. 
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- Skarbnik – odpowiedziała, iż są to środki zabezpieczone na konserwację oświetlenia 
ulicznego. Nadmieniła, że środki zabezpieczone wcześniej okazały się niewystarczające. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIV/256/2021 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2021 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) utworzenia Klubu Senior+ w  Pępowie – projekt uchwały omówiła kierownik GOPS 
Mariola Żelazna. Jak wyjaśniła, w związku z ogłoszonym przez Ministerstwo Rodziny, Pracy 
i Polityki Społecznej konkursem w ramach edycji programu wieloletniego „Senior+” na lata 
2021-2025 oraz uruchomieniem możliwości składania wniosków przez samorządy w terminie 
od 7.12.2021 r. do 11.01.2022 r., koniecznym jest podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 
Klubu Senior+ w Pępowie. Nadmieniła, iż celem niniejszej uchwały jest w szczególności 
zapewnienie wsparcia seniorom, czyli osobom nieaktywnym zawodowo w wieku 60 plus, 
będącym mieszkańcami gminy Pępowo poprzez umożliwienie korzystania z oferty na rzecz 
społecznej aktywizacji, w tym oferty prozdrowotnej, obejmującej także usługi w zakresie 
aktywności ruchowej, edukacyjnej, kulturalnej, rekreacyjnej, opiekuńczej, w zależności od 
potrzeb stwierdzonych w środowisku lokalnym. Podkreśliła, iż prowadzenie Klubu Senior+ 
przez gminę Pępowo to realizacja zadania w ramach programu wieloletniego na lata 2021-2025 
współfinansowanego ze środków Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Cel takiej 
placówki to przede wszystkim przeciwdziałanie izolacji i marginalizacji osób starszych, 
rozwijanie ich sprawności psychofizycznej oraz właściwe wykorzystanie potencjałów wiedzy 
i umiejętności seniorów. Zadaniem Klubu Senior+ będzie ponadto wspieranie i zapewnienie 
możliwości aktywnego starzenia się w zdrowiu oraz prowadzenia w dalszym ciągu 
samodzielnego i satysfakcjonującego życia, nawet przy pewnych ograniczeniach 
funkcjonalnych. Realizacja zadania pozwoli na wypełnienie istotnej luki, jaką jest brak 
infrastruktury w tym zakresie. Podsumowała, iż pozwoli to połączyć i zaktywizować 
wszystkich seniorów, którzy działają w różnych organizacjach na terenie gminy oraz stworzyć 
przestrzeń do wspólnych spotkań. 
Dyskusja: 
- Radny Radosław Sobótka – poprosił o wyjaśnienie, jakie będą zasady finansowania 
działalności tego klubu. 
- Mariola Żelazna – odpowiedziała, że w zajęciach może uczestniczyć maksymalnie 30 osób, 
a kwota dofinansowania na bieżącą działalność klubu seniora na utrzymanie jednego miejsca  
będzie wynosić miesięcznie 200 zł dotacji, kolejne 200 zł musi zapewnić samorząd; razem jest 
to 400 zł liczone na 30 osób w ciągu miesiąca, co daje pokaźną kwotę. Dodała, że Klub Senior+ 
powinien zapewnić co najmniej 20-godzinną ofertę usług tygodniowo. Nadmieniła, iż zostanie 
stworzony regulamin uczestnictwa, który przygotuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 
Podkreśliła, że uczestnictwo seniorów w tym klubie będzie bezpłatne. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
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XXXIV/257/2021 w sprawie utworzenia Klubu Senior+ w Pępowie – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) zmiany uchwały nr XXVIII/214/2009 Rady Gminy Pępowo z dnia 30 listopada 
2009 r. w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Pępowie 
– projekt uchwały omówiła kierownik GOPS Mariola Żelazna. Jak wyjaśniła, Klub Senior+ 
będzie działał w ramach struktury organizacyjnej Ośrodka Pomocy Społecznej w Pępowie oraz 
będzie funkcjonował w oparciu o regulamin organizacyjny, który przygotuje kierownik GOPS, 
w związku z czym w Statucie GOPS  wprowadzić należy zmiany w następującym brzmieniu: 
„Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Pępowie prowadzi Klub Senior+ z siedzibą 
w Pępowie przy ulicy Stanisławy Nadstawek 1a (budynek Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu 
i Aktywności Lokalnej w Pępowie), który działa w ramach struktury organizacyjnej Ośrodka. 
Klub funkcjonuje w oparciu o regulamin organizacyjny, który ustala zarządzeniem Kierownik 
Ośrodka”. 
Dyskusja: 
- Radny Zygmunt Gulcz – odnosząc się do liczby osób, które mogą uczestniczyć w zajęciach 
klubu seniora (maksymalnie 30 osób) zapytał, czy wiadomo już, czy tych osób będzie więcej, 
czy mniej – i co się stanie w sytuacji, gdy zgłosi się ponad 30 osób. 
- Mariola Żelazna – poinformowała, iż na początek planuje się wstępnie wystąpić o dotację dla 
30 osób. Wyjaśniła, iż będzie trzeba wykazywać uczestnictwo w sprawozdaniach, w związku 
z czym uczestnicy będą podpisywać listy obecności. Dodała, iż w rozporządzeniu zawarte 
zostały pewne obwarowania, takie jak powierzchnia i ilość uczestników, jednak jeśli 
zainteresowanie będzie duże, będzie można poszerzyć ofertę. 
- Przewodniczący – przypomniał, iż zostanie stworzony stosowny regulamin. 
- Wójt – przypomniał, iż wnioskowanie o wsparcie dla 30 członków tego klubu jest 
następstwem pierwszego wniosku, który dotyczył wsparcia robót budowlanych, gdzie 
obowiązywały normy powierzchniowe; powierzchnia pępowskiego klubu pozwala na 
przygotowanie oferty dla 30 osób. Zauważył, że praktyka innych działających klubów 
(w Krobi, Jutrosinie i Poniecu) pokazuje, że na pewno nie będzie to stricte 30 osób i nikt więcej 
się nie załapie, ponieważ po przeanalizowaniu okazuje się, że jest to liczba płynna, zależna od 
oferowanych zajęć, spośród których jedne cieszą się większym, a inne mniejszym 
zainteresowaniem. Zapewnił, iż p. kierownik ustali ofertę z prowadzącą w taki sposób, aby 
każdy znalazł coś ciekawego dla siebie. Wyraził przekonanie, że 30 osób będzie fundamentem, 
na który gmina pozyska dofinansowanie w kwocie 6 tys. zł miesięcznie; jeżeli będzie to kilka 
osób więcej, nic złego się nie stanie, jednak osoby te będą „na naszym garnuszku”. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXIV/258/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/214/2009 Rady Gminy Pępowo 
z dnia 30 listopada 2009 r. w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Pępowie – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
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W punkcie 7 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radna Elżbieta Pawlak – w związku ze zbliżającym się końcem roku zapytała, ile osób złożyło 
już deklarację, czym pali. Zapytała, czy będą jakieś kary dla tych, którzy nie oddali deklaracji 
i czy jest jakiś termin, aby te deklaracje dostarczyć do gminy. 
- Przewodniczący – poinformował, iż takie deklaracje należy złożyć do 30 czerwca przyszłego 
roku. 
- Radna Elżbieta Pawlak – podziękowała za odpowiedź, po czym ponowiła pierwsze swoje 
pytanie. 
- Wójt – odpowiedział, iż deklaracje złożyło ok. 10-15% mieszkańców. Stwierdził, że po 
zebraniach wiejskich, które odbyły się we wrześniu, był moment, że deklaracje w dość sporych 
ilościach zaczęły pojawiać się w urzędowej poczcie, natomiast obecnie jest to kilka deklaracji 
dziennie. Potwierdził, iż termin składania deklaracji upływa 30 czerwca i ustawa przewiduje 
karę. Poinformował, iż na początku roku zorganizuje spotkanie z sołtysami i jeżeli nic „nie 
ruszy” w tym temacie po sygnałach w mediach społecznościowych i na stronie internetowej, 
sołtysi będą musieli dostarczyć deklaracje razem z nakazami płatniczymi, tak aby każdy miał 
wiedzę, że trzeba taką deklarację złożyć, ponieważ jest to wymóg ustawowy. Podkreślił, że 
chciałby uniknąć sytuacji, w których będzie zmuszony nakładać karę administracyjną, 
ponieważ jest to najgorsze rozwiązanie w relacji urząd – mieszkaniec, które nie tylko nie 
zachęca, ale wręcz nastawia negatywnie. Stwierdził, iż lepiej jest działać dobrym słowem i 
przypomnieniem oraz służyć pomocą w wypełnieniu deklaracji – które nie jest trudne, więc nie 
powinno stanowić problemu. 
- Radny Zygmunt Gulcz – nawiązując do wcześniejszych rozmów zasugerował, aby podczas 
akcji z udziałem sołtysów wraz z deklaracjami dostarczyć ulotkę dotyczącą terminów, do kiedy 
można palić danym materiałem i jaki rodzaje pieców mogą być wykorzystywane 
w gospodarstwach domowych. 
- Przewodniczący – zauważył, że w deklaracji są takie pytania, więc nie jest to nic nowego. 
- Radny Zygmunt Gulcz – wyjaśnił, iż chodzi o dodatkowe informacje dotyczące terminów 
ostatecznych użytkowania określonych klas pieców. 
- Radny Ireneusz Matyla – nawiązując do pytania z ostatniej sesji dotyczącego punktu 
szczepień w Pępowie przypomniał, iż wójt zadeklarował, że podejmie rozmowy w tej kwestii. 
Zapytał, na jakim etapie jest ta sprawa, czy taki punkt powstanie, czy z góry wiadomo, że nie. 
Poinformował, że mieszkańcy pytają, ponieważ muszą jeździć po innych miejscowościach. 
- Wójt – odnosząc się do sugestii radnego Zygmunta Gulcza zapewnił, że w poniedziałek 
przekaże pani inspektor, żeby przygotowała ulotkę techniczną z fachowymi informacjami: do 
kiedy można palić węglem, do kiedy należy wymienić piec, itp. 
Odnosząc się do pytania radnego Ireneusza Matyli poinformował, że rozmawiał z dr. Górskim 
dwa tygodnie temu, gdy sam był na szczepieniu, i dr Górski stwierdził jednoznacznie, że 
takiego punktu szczepień w Pępowie nie będzie. Dodał, że dr Górski jest gotowy przyjąć 
zaproszenie i przybyć na posiedzenie komisji, żeby wyjaśnić, że ilość szczepień [mieszkańców 
gm. Pępowo] jest niewystarczająca, a poza tym Sanepid nie pozwala uruchomić tego punktu, 
ponieważ pępowski ośrodek nie jest do tego formalnie przygotowany. Zadeklarował, iż gmina 
spróbuje przygotować i ogłosić na gminnych profilach rozwiązanie polegające na tym, że 
mieszkańcy będą się zapisywać w pępowskim ośrodku, a w sobotę pod ośrodek podjedzie 
gminny bus i zawiezie ich do Pogorzeli, gdzie zostaną zaszczepieni, po czym zostaną 
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przywiezieni z powrotem. Dodał, że dr Górski wyraża zgodę na takie rozwiązanie, zatem 
pozostaje kwestia uzgodnienia szczegółów formalnych z dr Kazubek. 
Wójt poinformował, iż niektórzy mieszkańcy chodzą po Pępowie i opowiadają, że chętnie by 
się zaszczepili, jednak sami do Pogorzeli nie pojadą, z samochodu strażackiego również nie 
chcą skorzystać, aby nie być „naznaczonym”, natomiast w rachubę wchodziłoby skorzystanie 
z busa, aby dojechać na szczepienie i po godzinie być już w domu. Wyraził nadzieję, iż uda się 
to uruchomić jeszcze w tygodniu przedświątecznym. 
- Przewodniczący – zadeklarował, że jeśli ktoś jest „niewierny” i nie chce wsiąść nawet do 
strażackiego auta, zawiezie go własnym samochodem – wystarczy się do niego zgłosić. Zwrócił 
się do radnego Józefa Śląskiego z prośbą o kierowanie do niego chętnych, którzy zapisali się 
na szczepienie. Skonstatował, iż da radę. 
- Wójt – zauważył, iż dobrym znakiem jest, że mieszkańcy chcą się szczepić i za tym chodzą – 
stąd sukces i nagroda w postaci miliona złotych. Poinformował, iż w poniedziałek na 
zaproszenie wojewody zamierza udać się na wręczenie promes. Wyraził nadzieję, że lada 
moment nagroda znajdzie się na gminnym koncie, co jest powodem do radości. 
- Radny Radosław Sobótka – nawiązując do tematu deklaracji dotyczących źródeł ciepła 
zapytał, czy w przypadku wymiany pieca np. z węglowego na gazowy jest obowiązek 
ponownego złożenia deklaracji, czy może wcześniejsza deklaracja załatwia całą sprawę. 
- Jagoda Kowalewska – wyjaśniła, iż siedzi „po sąsiedzku” z koleżankami, które te deklaracje 
przyjmują, po czym poinformowała radnego Sobótkę, że w takiej sytuacji nie tylko jest 
obowiązek ponownego złożenia deklaracji, ale trzeba to uczynić w ciągu dwóch tygodni, jeśli 
piec został uruchomiony po 1 czerwca 2021 r. 
- Przewodniczący – podsumował, iż po uruchomieniu pieca są dwa tygodnie na zmianę 
deklaracji. 
- Radny Radosław Sobótka – zastanawiał się, czy mieszkańcy o tym wiedzą. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż właśnie dlatego trzeba o tym mówić, pisać w naszej lokalnej 
prasie – tak żeby wszyscy wiedzieli, o co tutaj chodzi. 
- Wójt – poinformował, iż świąteczny numer „Wieści Pępowa” już się drukuje, jednak zleci 
w Wydziale Rozwoju Gospodarczego, aby inspektor ds. ochrony środowiska Aldona 
Kaliszewska napisała ciekawy i wyczerpujący artykuł na ten temat do kolejnego wydania, 
ponieważ kwestia ta budzi spore zainteresowanie. Nadmienił, że punkt „Czystego Powietrza” 
również zaczyna nieźle funkcjonować, budzi coraz większe zainteresowanie i pojawiają się 
konkretne wnioski – co stanowi kolejny powód do zadowolenia. Stwierdził, iż uruchomienie 
punktu na miejscu, w gminie było dobrym posunięciem. 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 8 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

nadzwyczajną XXXIV sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


